
anmin   ieuwsM  N
Nr. 12  5 januari 2014

Om Zijn voorziening voor de eindtijd te volbrengen, 
heeft God, die verlangt dat alle mensen worden gered, 
de Manmin Central Church opgericht. Sinds de opening 
in 1982 en gedurende de eenendertig jaren, heeft de 
gemeente onophoudelijk met geloof gehoorzaamt en 
God heeft ons gezegend om het evangelie van Jezus 
Christus te verspreiden tot de uiterste delen van de 
aarde met de kracht van de Heilige Geest.

Het is in de genade van redding en heiliging die 
gedurende de laatste drie jaren gegeven werd aan talloze 
leden door de offers en toewijding van de herder welke 
als resultaat heeft dat er een toename is van geestelijke 
en Geest vervulde mensen en de leiding in het vervullen 
van gerechtigheid om meer zielen te kunnen redden.

Als gevolg, heeft de gemeente een systeem van 
organisatie opgericht, gebaseerd op vertrouwen en 
liefde in de stroom van de volkomen Geest, welke 
de grote wil van God laat voortkomen. Opnieuw 
beginnend met de diepe betekenisvolle Kerst 
van 2013, heeft God de geestelijke fundamenten 
verstevigd om de naam van de gemeente te 
verspreiden en het bewijs van liefde en de kracht 
van God aan alle mensen en naties van de aarde. We 
geven Hem alle dank en glorie.

Dus terwijl we het Nieuwe Jaar 2014 verwelkomen, 
wat voor soort zegeningen heeft God voor ons 
voorbereid?

Ten eerste, zal de God-gegeven belofte op grote 
wijze volbracht worden door de kracht van de herder.

Vanwege het volledige geloof in Gods beloften die 
in de Bijbel zijn geschreven, heeft de Manmin Central 
Church vele mensenharten veranderd door de talloze 
tekenen, wonderen, grote en ontzagwekkende krachtige 
werken, die de liefde bewijzen dat leven geeft en talloze 
zielen heeft geleid in de armen van de Here. In 2014, 
het komende Nieuwe Jaar, zullen de voorzieningen die 
aan deze kerk gegeven zijn door God in de kracht van 
de herder, de voorziening naar de Koreaanse Christelijke 
kerken, en de voorziening voor de eindtijd naar alle 
mensen van alle naties gerealiseerd worden.

Ten tweede, de krachtige werken van bediening 
door de zakdoeken waarover de herder heeft gebeden 
zullen actiever worden verspreid over de hele wereld.

Zelfs vandaag worden de werken van de Geest 
gemanifesteerd door de kracht van de zakdoeken 
waarover de herder gebeden heeft. Daardoor ontmoeten 
mensen God, ontvangen ze oplossingen voor hun 
levensproblemen, en ontvangen genezingen van hun 
ziekten inclusief alle soorten van ongeneselijke en 
terminale ziekten en kwalen. Ze geven God de glorie. 
Vooral in de buitenlandse zakdoek samenkomsten, 
nemen vele Boeddhisten, Hindoes, Moslims en Joden de 
Here aan en hebben zich bekeerd tot het Christendom.

Terwijl de kracht van de herder in 2014 toeneemt, 
zullen ook de krachtige werken door de zakdoeken 
toenemen. En meer voorgangers en werkers zullen 
Gods wil in vele plaatsen in de wereld volbrengen 
zoals in de 10.000 branche en geassocieerde gemeenten 

en het zal zo zijn in elke hoek van de wereld. 

Ten derde, zal Hij ons leiden in het bouwen 
van het “Stralende heiligdom.” 

In 2014, zal God Zelf ons leiden zodat het ‘stralende 
heiligdom’ mooi gebouwd zal worden en Hij heeft alles 
voorbereidt, zodat talloze zielen in deze eindtijd redding 
zullen bereiken door Zijn glorie te openbaren. Ik spoor u 
aan om met uw hart te bidden en te streven om het hart 
van de geest meer te bereiken en Geest vervuld te zijn 
om het stralende heiligdom snel te bouwen. 

Ten vierde,  de  kracht ige  werken van 
herschepping zullen zich in alle ernst ontvouwen.

Genesis 1:3 zegt, “En God zeide: Er zij licht; en er 
was licht.” Toen God met de oorspronkelijke stem 
sprak, kwam het scheppingswerk voort. Waar verwijst 
het werk van herschepping dan naar? Het is om de 
hemelen en de aarde en alle dingen erin te vernieuwen 
die God heeft geschapen. 

Geliefde broeders en zusters in Christus, voelt u 
zich niet opgewonden om u enkel voor te stellen dat 
de krachtige werken van herschepping die zich zullen 
ontvouwen in ernst door de kracht van de herder! 
Dingen die gedaan zijn door de oorspronkelijke stem 
zullen geopenbaard worden als de volmaakte vrucht 
in 2014. Door het werk van herschepping dat zelfs het 
oorspronkelijke hart van mensen verandert, vraag ik u 
ernstig om Gods ware kinderen te worden en voort te 
gaan in de wereld met de herder. Halleluja!

De boodschap van Senior Pastor Dr. Jaerock Lee 
verwelkomt het nieuwe jaar 2014

“Sta op, wordt verlicht, want uw licht komt en de heerlijkheid des HEREN gaat over u op. Want zie, duisternis zal de aarde bedekken en donkerheid 
de natiën, maar over u zal de HERE opgaan en zijn heerlijkheid zal over u gezien worden. Volken zullen opgaan naar uw licht en koningen naar uw 

stralende opgang” (Jesaja 60:1-3).
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“[Liefde] is niet blijde over ongerechtigheid, maar zij is blijde met de waarheid.” (1 Korintiërs 13:6) 

Liefde is niet blijde over 
ongerechtigheid

De liefde die God verlangt is het voordeel voor anderen 
zoeken; het geven van vreugde, hoop en leven; en, het is 
geestelijke liefde dat voor eeuwig onveranderlijk is. In 
tegenstelling, tot vleselijke liefde dat het eigen voordeel 
zoekt en veranderlijk is. De 15 kenmerken van geestelijke 
liefde staan opgeschreven in 1 Korintiërs 13, welke het 
“Hoofdstuk van liefde” wordt genoemd.

Onder de kenmerken van geestelijke liefde, hebben we 
negen ervan besproken in eerdere edities: Lankmoedigheid, 
goedertierenheid, ze is niet afgunstig, praalt niet, is niet 
opgeblazen, kwetst niemands gevoel, zoekt zichzelf niet, 
wordt niet verbitterd en rekent het kwade niet toe. 

Laat ons nu het volgende kenmerk onderzoeken van 
geestelijke liefde: ze verblijdt zich niet over ongerechtigheid. 
Ongerechtigheid verwijst naar schandelijke uiterlijke daden. 
Enkel wanneer u zich niet verblijdt over ongerechtigheid, 
kunt u geestelijke liefde bereiken.

Wat betekent het dan, dat liefde zich niet verblijdt over 
ongerechtigheid? En wat zouden we moeten doen om de 
geestelijke liefde te bereiken die zich er niet over verblijd?

1. Wat betekent het om u niet te verblijden over 
ongerechtigheid? 

In een ontwikkeld land, is de kans groot dat eerlijke 
mensen succes bereiken. In tegenstelling tot corrupte 
en onrechtvaardige dingen die een ramp zijn voor 
onontwikkelde landen. Bijna alles wordt gedaan met geld 
in zo’n landen. Ongerechtigheid is nauw gerelateerd aan het 
opstaan en vallen van een land. 

Het heeft ook een enorme invloed op een individueel 
leven. Wanneer u zelfzuchtig denkt, dan is voorspoed het 
enige wat telt in uw leven, dan kunt u niet tevreden zijn en u 
kan iemand niet waarachtig liefhebben. Dus God onderwijst 
ons dat ware liefde zich niet verblijdt over ongerechtigheid, 
maar blijde is met de waarheid.

‘Zich niet verblijden over ongerechtigheid’ en ‘het kwade 
niet toerekenen’ lijken op elkaar. Maar het verschil bij “rekent 
het kwade niet toe” is dat u geen enkele vorm van slechtheid in 
uw hart hebt, terwijl het niet verblijden over ongerechtigheid, 
is dat u niet blij bent met schandelijke uiterlijke gedragingen of 
handelingen, en het neemt er geen deel aan.

Veronderstel dat u jaloers bent op een vriend die rijk is. U 
vindt hem ook niet leuk, omdat het lijkt alsof hij altijd opschept 
over zijn rijkdom. U denkt ook zoiets als, “Hij is zo rijk, en 
wat met mij? Ik hoop dat hij failliet gaat.” Dat is het denken 
van slechte dingen. Maar op een dag, zwengelt iemand hem en 
zijn bedrijf gaat in één dag failliet. Wanneer u er dan genoegen 
in hebt en denkt, “Hij schepte op over zijn rijkdom, dus goed 
voor hem!” Is dat verblijden over ongerechtigheid. Bovendien, 
wanneer u deelneemt aan dit soort van slecht werk, is dat het 
actief verblijden in ongerechtigheid.

2. Om geestelijke liefde te verkrijgen
1) We moeten de wet niet overtreden en anderen geen 

kwaad doen.
We moeten niet iets doen wat duidelijk ongerechtigheid is 

tegen iemand. Iemand kan rijkdom verkrijgen op manieren 
die niet rechtvaardig zijn en zonder het zweet van arbeid. 
Hij bedroog of bedreigde anderen om het van hen weg 
te nemen. Ook, overtreedt iemand misschien de regels of 

wetten van het land en zoekt zijn eigen persoonlijk voordeel. 
Bijvoorbeeld, een rechter geeft een onrechtvaardig oordeel 
na het ontvangen van steekpenningen, een oordeel geeft en 
een onschuldig persoon straft. Het is ongerechtigheid.

Wanneer iemand iets verkoopt, kan hij bedriegen in 
de hoeveelheid, of hij gebruikt misschien goedkope en 
lage kwaliteit onbewerkt materiaal om onrechtvaardig 
voordeel te verkrijgen. Of sommige mensen zoeken hun 
eigen voordeel zonder voor anderen te zorgen. Naast deze 
voorvallen, bedriegen vele mensen in de wereld anderen 
om op onrechtvaardige wijze geld te verkrijgen.

Veronderstel dat u een hoog opgeleide burgerlijke werker 
bent, en u komt er achter dat een van uw beste vrienden 
veel geld verdient door illegale zaken te doen. Wanneer hij 
wordt gepakt, zal hij streng gestraft worden, en die vriend 
geeft u een grote som geld en vraagt u daarbij om erover te 
zwijgen. Hij zegt dat hij u later zelfs nog een groter bedrag 
zal geven. Zelfs wanneer u wanhopig geld nodig hebt, als u 
van God houdt, kunt u niet in ongerechtigheid handelen en 
zult u het rechte pad volgen.

2 Kronieken 19:7 zegt “Nu dan, de schrik des HEREN 
zij over u; handelt nauwgezet, want bij de HERE, onze 
God, is geen onrecht, geen partijdigheid noch aanneming 
van geschenken.” God is rechtvaardig; in Hem is geheel 
geen ongerechtigheid. We kunnen de ogen van mensen 
bedekken, maar we kunnen niet in het geheim bedriegen 
voor God. Daarom, moeten wij juist met vrees voor God 
het rechte pad bewandelen in eerlijkheid.

De Bijbel vertelt ons over het verhaal van Abraham. Toen 
Lot, zijn neef, in Sodom, gevangen genomen werd door 
andere koningen in een strijd, bracht Abraham alle mensen 
van Sodom terug en al hun goederen alsook zijn neef Lot en 
zijn bezittingen. Dus de koning van Sodom was dankbaar 
en zei tegen hem om de goederen te nemen. Maar Abraham 
weigerde hem (Genesis 14:22-23). Ook toen zijn vrouw 
Sara stierf, wilden de zonen van Heth, die eigenaren van 
het land waren, de grond geven aan hem om zijn dode te 
begraven. Maar hij betaalde de volle prijs zoals geschreven 
staat in Genesis hoofdstuk 23. Dat kwam omdat hij eerlijk 
was en geen enkel verlangen had om onverdiend inkomen te 
verkrijgen of het loon van ongerechtigheid gratis te verkrijgen.

Degene die God liefhebben en door Hem geliefd zijn, 

veroorzaken geen schade aan anderen en overtreden 
de wet niet om hun eigen persoonlijke voordelen te 
krijgen. Ze willen niets ontvangen behalve een eerlijke 
compensatie. Dus, wanneer sommigen zich verblijden over 
ongerechtigheid, bewijst het hen dat ze geen liefde voor 
God en hun naaste hebben tot die mate.

2) We moeten niets doen wat niet overeenkomt met 
het Woord van God.

Het is niet alleen het overtreden van de wet en het 
veroorzaken van schade aan anderen, maar ook elke zonde die 
tegen het Woord van God is, dat ongerechtigheid is. Wanneer 
de slechtheid van het hart in specifieke vorm voortkomt, is 
het zonde en dat is ongerechtigheid. Onder de vele zonden, is 
vooral ongerechtigheid het werk van het vlees. Dat is, zonde 
zoals haat, jaloezie, en na-ijver die in een vorm van actie 
voortkomen zoals vechten, geweld, fraude en moord. 

1 Korintiërs 6:9-10 zegt “Of weet gij niet, dat 
onrechtvaardigen het Koninkrijk Gods niet beërven zullen? 
Dwaalt niet! Hoereerders, afgodendienaars, overspelers, 
schandjongens, knapenschenders, dieven, geldgierigen, 
dronkaards, lasteraars of oplichters, zullen het Koninkrijk Gods 
niet beërven.” Daarom zouden degenen die in ongerechtigheid 
handelen moeten beseffen dat het moeilijk voor hen is om ook 
maar gered te worden en ze moeten zich volledig bekeren.

De Bijbel spreekt over Achan, die in de vernietiging 
kwam mede door zijn liefde voor onrechtvaardig loon. 
Hij was een persoon uit de tweede generatie van de 
Exodus, dus hij was opgegroeid als getuige van wat God 
had gedaan voor zijn volk, sinds hij kind was. God leidde 
hem onder Zijn bescherming met een wolkkolom over 
dag een vuurpilaar in de nacht. Achan zag het stromende 
water van de Rivier de Jordaan stoppen en de forse stad 
van Jericho die in een ogenblik neerstortte. Hij wist heel 
goed de reden waarom Jozua, de leider hen had gezegd 
om niets te nemen uit Jericho: dat was omdat alles erin 
gegeven zou worden als een offer aan God.

Maar hij werd door begerigheid verblind toen hij de 
buit van de stad Jericho zag. Toen hij een mooie mantel 
zag van Shinar en de zilveren geldstukken en goudstaaf, 
veronachtzaamde hij het Woord van God en Jozua’s 
verzoek en verborg ze heimelijk in zijn plaats. Uiteindelijk, 
leidde zijn onrechtvaardige handeling tot een nederlaag 
voor Israël in de volgende strijd. Zijn onrechtvaardige 
handeling werd uiteindelijk geopenbaard en al zijn 
familieleden werden ter dood gestenigd.

Geliefde broeders en zusters. Onze zondeloze Jezus 
werd gekruisigd om ons, die onrechtvaardig waren, te 
redden, zoals geschreven staat in 1 Petrus 3:18. Wanneer 
wij Zijn grote liefde beseffen, moeten wij ons niet 
verblijden over ongerechtigheid. Wanneer wij ons er nier 
in verblijden, zullen wij er niet naar handelen, en zullen 
wij ook leven overeenkomstig het woord van God. Dan, 
kunnen wij altijd van een voorspoedig leven genieten. Ik 
hoop dat u spoedig alle ongerechtigheid zult verwerpen, 
alle wetteloosheid, en leugen, en dat u uw harten zult 
vullen met goedheid, liefde, en het woord der waarheid, 
dat tot God behoort. Ik bid in de naam van de Here dat 
door zo te doen u geestelijke liefde zult bezitten.

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee
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Onderzoek 

uw slechte 

gedachten
1 Korintiërs 13:4-7 definieert geestelijke liefde met zijn 15 
kenmerken. Een ervan is dat liefde het kwade niet toerekent. Hier 
verwijst “rekent het kwade niet toe” naar het denken van slechtheid. 
Hoeveel geestelijke liefde hebt u dan als Gods kinderen? Door 
te kijken naar drie types van slechte gedachten en onszelf te 
onderzoeken, verwerpt u alstublieft elke vorm van slechtheid snel 
en verkrijg mooie en goede geestelijke liefde.

Hebt u niet gewild dat 
er iets verkeerd ging 
bij iemand anders?

01

Hebt u anderen
niet geoordeeld 
of veroordeeld? 

02

Hebt u gedachten 
die tegen de wil van God 
zijn?

03

Wanneer u iemand ziet die beter studeert dan u of iemands 
bedrijf gaat beter dan uw bedrijf, wanneer u hoopt dat het 
bedrijf of de studie van die persoon niet goed gaat, is dat 
een slechte gedachte. Veronderstel een buur, waarmee u 
niet goed overeenkomt, een ongeluk tegenkomt. Wanneer u 
denkt, “Goed zo! Ik wist dat dit zou gebeuren!” dan is dat een 
slechte gedachte.

Wanneer u ware liefde in u hebt, zult u nooit zo’n slechte 
dingen denken. U zou willen dat uw geliefden altijd gezond 
zijn en vrij van ongelukken. Omdat u geen geestelijke liefde 
in uw hart hebt, wilt u dat er iets de verkeerde kant opgaat 
met anderen, en verblijdt u zich over het ongeluk van andere 
mensen. Dan, wilt u ook de fouten of tekortkomingen van 
anderen weten en ze aan anderen vertellen.

Veronderstel dat u naar een samenkomst bent gegaan, en 
iemand daar vertelde iets slechts over een ander persoon. 
Wanneer u in zo’n gesprek interesse hebt, dan, behoort u uw 
hart te onderzoeken. Het laat namelijk zien dat u het verlangen 
hebt om over anderen te roddelen of te lasteren. “Wie een 
overtreding bedekt, jaagt liefde na; maar wie een zaak ophaalt, 
brengt scheiding tussen vrienden” (Spreuken 17:9).

Degenen die goed zijn en liefde in hun harten hebben, 
zullen proberen om de fouten van anderen te bedekken. Ook, 
wanneer we geestelijke liefde hebben, zullen we niet jaloers 
of na-ijverig zijn wanneer het anderen goed gaat. We zullen 
met ons hart zelfs degenen zegenen die ons kwaad doen, zoals 
Romeinen 12:14 ons zegt, “Zegent wie u vervolgen, zegent 
en vervloekt niet.” 

Wanneer u geestelijke liefde hebt, zult u in de eerste plaats 
geen enkele slechte gedachte hebben. Zelfs wanneer u iets 
hoort dat niet goed is over iemand anders, zult u hem niet 
oordelen of veroordelen tenzij u de feiten dubbel gecontroleerd 
hebt. Wanneer u werkelijk van iemand houdt, zult u proberen 
zo goed mogelijk over hem te denken. 

Maar vandaag, vinden we zo gemakkelijk, mensen die slecht 
denken over anderen en slechte dingen over hen vertellen. 
Het wordt niet alleen gedaan in persoonlijke relaties, maar 
ze bekritiseren degenen die een openbare positie hebben. Ze 
proberen zelfs niet om het hele plaatje te bekijken, van wat 
er werkelijk is gebeurd, en toch oordelen en veroordelen zij 
anderen naar hun eigen standaards.

Jakobus 4:12 waarschuwt ons, “Eén is wetgever en rechter, 
Hij, die de macht heeft om te behouden en te verderven. Maar 

wie zijt gij, dat gij uw naaste oordeelt?” Veronderstel dat iemand 
duidelijk iets verkeerd heeft gedaan. In die situatie, voor degene 
die geestelijke liefde hebben, is het niet belangrijk of zij gelijk 
of ongelijk heeft in datgene wat ze deed. Ze zullen alleen maar 
denken aan hetgeen heilzaam is voor haar. Ze willen alleen maar 
dat haar ziel voorspoedig is en dat ze door God wordt geliefd.

Zoals Spreuken 10:12 zegt, “Haat verwekt krakelen, maar liefde 
bedekt alle overtredingen.” zouden wij de overtredingen van 
anderen moeten bedekken en ze moeten vergeven, en bovendien 
hen helpen zodat ze in staat zijn om zich te bekeren. We zouden 
ook in staat moeten zijn om hen te onderwijzen met de waarheid 
en hun harten aan te raken, zodat zij de rechte weg kunnen gaan 
en zichzelf veranderen. Wanneer we geen gedachten van oordeel 
of veroordeling hebben over anderen, zullen wij alles koesteren 
met liefde en gelukkig zijn met iedereen die we ontmoeten.

In de wereld, wordt gezegd over mensen die volgens morele 
normen leven en overeenkomstig hun geweten dat ze in 
goedheid leven. Maar noch moraliteit, noch geweten kan de 
absolute norm van goedheid zijn. Beiden hebben vele dingen die 
tegengesteld zijn aan of volkomen het tegenoverstelde zijn aan 
het Woord van God. Alleen het Woord van God kan de absolute 
norm van goedheid zijn. Dat komt omdat elke gedachte die niet 
overeenkomstig het Woord van God is, een slechte gedachte is.

Zoals 1 Johannes 3:4 zegt, “Ieder, die de zonde doet, doet 
ook de wetteloosheid, en de zonde is wetteloosheid,” is zonde 
wetteloosheid en het handelen tegen de Wet van God. Dus 
zonde en slechtheid zijn beiden leugens, welke tegen de 
waarheid zijn, dat is het Woord van God. Wanneer we deze 
vergelijken met een boom, dan is slechtheid als de wortel, die 
onder de grond is, en dus onzichtbaar is; en is zonde als de 
takken, de bladeren en de vruchten. Zonder een wortel, heeft 
een boom geen takken, bladeren of vruchten. Dus, zonde wordt 
gerealiseerd vanwege slechtheid.

Omdat mensen slechtheid hebben, zondigen ze. Bijvoorbeeld, 
wanneer u iets slecht zegt over iemand die u haat, dan is het de 

slechte houding, de haat in u komt naar buiten, als duidelijke 
zonde, zoals het spreken van slechte woorden. Hier, zouden 
we moeten begrijpen dat ondanks dat iemand slechtheid in zijn 
hart heeft, het nog niet zeker is dat hij gaat zondigen. 

Wanneer hij goed opgevoed is, naar het Woord van God luistert, 
en zelfbeheersing bezit, kan hij het zondigen vermijden, ondanks 
dat hij wat slechtheid in zijn hart heeft. Echter, alleen wanneer hij 
de slechtheid verwerpt die diep in de natuur van zijn hart is, kan hij 
de heiliging van het hart bereiken. Iedereen heeft slechtheid, welke 
werd geërfd van de ouders, maar het wordt zelden beseft, tenzij een 
persoon in een extreme situatie komt, die ervoor zorgt dat het naar 
buiten komt en dan kan het erkend worden. Dat is de reden waarom 
1 Tessalonicenzen 5:22 zegt, “Onthoudt u van alle soort van kwaad.”

Liefde is de vervulling van de Wet. Dus, wanneer we geen 
liefde bezitten, is het tegen de Wet. Het is slechtheid en 
zonde (1 Johannes 3:23; Romeinen 13:10). Dat wil zeggen, 
om te onderzoeken of we het verkeerde toerekenen, kunnen 
we denken aan hoeveel liefde we in ons hebben. Tot de 
mate dat we God en andere zielen liefhebben, zullen wij het 
kwade niet toerekenen.
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.

anmin   ieuwsM  N

anmin   ieuwsM  N

Dr. Lyubka Tancheva (WCDN Directeur van Bulgarije)

Ik werd geboren in een gezin dat naar de Oost 
Orthodoxe kerk ging in Bulgarije. Mijn familie werd 
door de communistische en atheïstische regering 
vervolgd. In die tijd, was ik mij bewust van God, maar 
ik had Hem nog niet persoonlijk ontmoet. Daarna 
stortte het communistische regime ineen, en dwaalden 
mensen rond met geestelijke honger. In die tijd hoorde 
ik van een collega het evangelie en nam Jezus aan als 
mijn Redder.

Heden, ben ik een professor aan het Instituut van 
Neurobiologie van de Bulgaarse Academie van 
Wetenschappen, en verspreidt ik God, de Schepper en 
de Here.

WCDN, een God-gegeven geschenk voor mij
Op een dag in 2011, toen ik lid was van de 

Academische beurs raad, leerde ik Pastor Daniel 
Rozen van Israël kennen, door een van mijn kennissen.

We ontmoetten elkaar voor de eerste keer tijdens de 
WCDN’s 8ste Internationale Christelijke, Medische 
conferentie, die gehouden werd in Brisbane, Australië. 
WCDN (Wereldwijd Netwerk voor Christelijke 
Dokters, www.wcdn.org) is een interkerkelijke 
organisatie die in 2004 werd opgericht door Christelijke 
dokters om goddelijke genezingen te verifi ëren als de 
werken van God gebaseerd op medische gegevens. 
De organisatie heeft de Internationale Christelijke 
Medische Conferentie jaarlijks gehouden met de 
titel “Geestelijkheid en medicijnen” en heeft de 
authenticiteit van de Bijbel bewezen door verschillende 
presentaties van goddelijke genezingen te geven.

In feite, had ik andere Christelijke medische 
conferenties bijgewoond, maar degenen die 
georganiseerd werd door WCDN waren zeer 
speciaal. Het was voor mij de eerste keer dat ik de 
tegenwoordigheid van de Geest zo sterk ervoer, 
terwijl ik naar de boodschappen, de presentaties 
van de Goddelijke genezingen en de getuigenissen 
luisterde. Ik zag een variatie van getuigenissen en 
verbazingwekkende wonderen die 
gemanifesteerd werden door het krachtige 
gebed van Dr. Jaerock Lee, de Oprichter 
en Voorzitter van WCDN. Het was zeer 
verbazingwekkend, en ik voelde mij 
gelukkig dat ik aanwezig kon zijn in de 
conferentie als een van zijn deelnemers.

Terug in Bulgarije, deelde ik de genade 
en emoties die ik had gevoeld tijdens de 
8ste conferentie van WCDN met Pastor 

Ivan Hazarbassanov van het Christelijke Centrum van 
Sofi a. Toen, kregen zij de ijverige visie en begonnen 
de bediening van WCDN in Bulgarije.

Ik werd vervuld met de Geest door de bediening van 
Dr. Jaerock Lee

Mijn Christelijke leven werd enthousiaster door de 
bediening van WCDN. Ik begon de boeken van Dr. 
Lee te lezen Hemel I & Ii, Hel, en zijn biografi e Mijn 
Leven, Mijn Geloof die ik had gekregen tijdens de 
Conferentie in Australië. Terwijl ik zijn boeken las, 
werd mijn leven gevuld met genade en wijsheid van 
boven. Ik werd gevuld met de Geest. Daarna, werd ik 
een grote fan van de boeken van Dr. Lee!

Nu ben ik De Boodschap van het Kruis aan het lezen, 
welke de kern van het evangelie is, die de ware liefde 
van Jezus Christus verspreid. Het was heel geestelijk 
en gemakkelijk te begrijpen, dus ik werd geestelijk 
diep aangeraakt door zijn boeken. Ondertussen, begon 
ik de liefde van het kruis ijverig te beseffen. Het is een 
noodzakelijke boodschap voor alle Christenen.

In oktober 2013, bracht ik een bezoek aan de 
Manmin Centrale Kerk in Zuid-Korea met een 
opgewekt hart om getuige te zijn van de bediening van 
Manmin en de tekenen en wonderen en de inspiratie 
van de Geest te mogen ervaren. Het Christelijke leven 
van de gemeenteleden was zeer verbazingwekkend. 
Ik voelde de volheid van de Geest en de warmte, zoals 
ik die nooit eerder heb ervaren in Europese kerken. 
Ze achten elkaar waardevol, hebben liefdevolle 
gesprekken, en brengen aanbiddingdiensten voor de 
Here met hun harten en denken.

Ik werd ook gezegend om Dr. Lee, die de 
wereldzending op grote wijze heeft bereikt en vele 
buitenlandse campagnes heeft gehouden, persoonlijk 
te ontmoeten. Hij was zeer nederig en vriendelijk, 
welke een enorme indruk op mij maakte. Hij vroeg mij 
naar de huidige staat van het christendom in Bulgarije. 
Ik heb hem verteld dat de staat van het Europese 

Christendom de zuiverheid van het evangelie heeft 
verloren, in tegenstelling tot het verleden in de eerste 
dagen. Ik voegde eraan toe, “Ik verwacht dat vele 
mensen veel genade gaan ontvangen en wakker zullen 
worden door de Bulgaarse Conferentie.” Dr. Lee zei 
dat hij wilde helpen, wat nog steeds helder voor mij is. 

Ik hoop dat de Balkan en Europa zullen worden 
hernieuwd door de kracht van God

Op het einde van oktober 2013, was ik getuige 
van de ontzagwekkende werken van de Geest die 
gemanifesteerd werden in de geboorteplaats van het 
Evangelie. Ik nam deel aan Rev. Sooijn Lee’s Israël 
campagne, in het Internationale Conventie Centrum, 
Haifa, in Israël om de getuigenissen van mensen te 
verzamelen als lid van WCDN.

Vele dokters van Palestina, Oekraïne, de UK, 
Bulgarije, en India, alsook vanuit alle gebieden van 
Israël namen deel aan het werk. Rev. Lee’s boodschap 
was heel indrukwekkend en de voorstellingen waren 
geweldig. Bovenal, wachtten vele mensen in een lijn 
om te getuigen van hun genezing. Ik was werkelijk 
verbaasd. Ik was blij om zoveel genezende werken uit 
eerste hand te zien gebeuren.

Nadat Rev. Lee bad voor de zieken met de 
zakdoek van kracht waar Dr. Jaerock Lee voor had 
gebeden (Handelingen 19:11-12), begonnen mensen 
hun getuigenissen van genezingen van rugpijn, 
pijn in de knie, en pijn in de benen te getuigen, het 
herstel van slecht zien en doofheid, en de genezing 
van verschillende soorten van kanker en zelfs 
epilepsie. Ze verheerlijkten God. Vele soorten van 
getuigenissen werden verzameld bij de stand van 
WCDN. Dat waren momenten voor mij om mijn 
visie te versterken om de kracht van God als een 
christen bekend te maken aan de mensen. 

Tegenwoordig, als een directeur van WCDN 
van de Bulgaarse branche, ben ik mij aan het 
voorbereiden voor de 11de Internationale 

Christelijke Medische conferentie die in 
mei 2014 gehouden zal worden in Sofi a. 
Mijn hart klopt, omdat ik medische 
gegevens aan het verzamelen ben om 
te bewijzen dat Jezus Christus de beste 
Dokter is, die de geest, ziel en het 
lichaam van mensen kan genezen. Ik 
bid dat het vuur van de Geest de Balkan 
Peninsula en Europa zal aanwakkeren.

“De Here is erkend als de beste 
Dokter in de Balkan 

en Europa”


